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Z  A  P  I  S  N  I  K 
s 17. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 31.03. 2014. godine 
 

  
Zdravko Marošević – predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 17. sjednicu 

s početkom u 16,10 sati, u velikoj sali Općine Vareš.   

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ismet Abdulahović, Boško Andrić, Zdravko Barkić, Mahira Brkić, 
Tajiba Brkić, Almir Ciriković, Asmir Čizmo, Zdenko Franjić, Emir Islamović, Kenan 
Kamenjaš, Đemo Kevrić, Zdravko Marošević, Safeta Muftić, Mato Pavić, Elvir Rožajac, 
Jasmin Salketić, Goran Selak.  

Odsutni: Mario Mirčić i Nikola Šimić. 

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – Avdija Kovačević, sekretar 
Općinskog vijeća - Leon Pavlović, pomoćnici općinskog načelnika, komandir PVJ – Izudin 
Muftić, ispred Službe za privredu  i finansije – Senad Mahmutović,  predstavnici firme 
„Sakupljanje sekundarnih sirovina“ d.d. Vareš – Gordana Gavran, Zumra Hodžić, Fuad Pajt i 
Avdo Brkić  i predsjednici političkih stranaka.   

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o realizaciji Zaključaka sa 16. sjednice 
OV održane 27.02.2014. godine. Na 16. sjednici OV donesena su tri (3) Zaključka, dva (2) 
Zaključka su realizovana a jedan (1) Zaključak je u toku realizacije u vezi problematike 
obrazovanja u MSŠC Nordbat 2 za koji je u toku i priprema materijala. Postavljena su tri (3) 
vijećničkih pitanja na koja su nadležni dostavili odgovore podnosiocima vijećničkih pitanja.  

Općinski načelnik Kovačević Avdija u okviru aktualne problematike na području 
općine Vareš, za današnju sjednicu nije imao obraćanje.  

 
 (V i j e ć n i č k a   p i t a n j a) 

 
Mahira Brkić  

 
1. Na koji način i po kojim kriterijima su raspoređena sredstva za dodjelu novčane 

pomoći i paketa demobilisanim borcima, odnosno na koji način su pripadnici ove 
kategorije obaviješteni da se mogu prijaviti za dodjelu pomenute pomoći? O 
postavljenom pitanju dala je pojašnjenje. 

 

http://www.vares.info/
mailto:vares@bih.net.ba
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2. Traži da nadležni u Općini upute zahtjev, odnosno molbu Dioničkom društvu za 
unutrašnju i spoljnju trgovinu Opresa DD Sarajevo, da svake nedjelje naizmjenično 
jedna od njihovih prodajnih jedinica (kiosk) na području općine Vareš, radi bar sa 
skraćenim radnim vremenom kako bi građanima Vareša bila omogućena kupovina 
dnevne štampe? O postavljenom pitanju dala je pojašnjenje.  

Ismet Abdulahović 
 

3.  Da li je bilo od strane JU Zavod za zapošljavanje ZDK poticaja za firme i za 
pojedince na području općine Vareš? O postavljenom pitanju dao je 
pojašnjenje. 

 
Elvir  Rožajac 
 
4. Može li se uticati na firmu Biss-turs da se termin povratka iz Zenice sa 12,00 

sati pomjeri na 15,00 sati, kako bi građani stigli dovršiti svoje obaveze u 
središtu ZDK? O postavljenom pitanju dao je pojašnjenje. 

 
Đemo Kevrić 
 
5. Molim gospodina načelnika da u što kraćem roku obezbjedi  adekvatne 

prostorije za rad stranci BPS Sefer Halilović? Dao je kratko pojašnjenje. 
 
       Vijećnica Tajiba Brkić je ispred direktora JU Doma zdravlja Vareš i HES-e 
sugerisala je vijećniku Đemi Kevrić i upoznala Vijeće da se u posljednje vrijeme radila 
analiza vode u svim mjesnim zajednicama na području općine Vareš. Iz Zenice je hitno 
javljeno da je u MZ Striježevo stanje katastrofalno kad je u pitanju higijenska 
ispravnost vode, te u vezi s tim moli da mještani MZ Striježevo učine nešto po tom 
pitanju. 
 

 Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 16. sjednice OV. 

 Nije bilo  primjedbi i predsjedavajući OV stavio je  na izjašnjavanje Zapisnik sa 16. 
sjednice OV, te nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je Zapisnik sa 16. sjednice OV 
jednoglasno usvojen. 

Predsjedavajući OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda za  17. sjednicu OV koji 
je usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.   

  Nije  bilo prijedloga i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog 
reda za 17. sjednicu OV, te nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno  
usvojen  s l i j e d e ć i  

 
D n e v n i   r e d 

 
1. Izvještaj o radu Jedinstvenog općinskog organa uprave općine Vareš i Općinskog 

načelnika za 2013. godinu.  
 
2. Izvještaj o  izvršenju općinskog budžeta/proračuna u 2013. godini. 

 
3. Prijedlog Odluke o privremenom korištenju državnog zemljišta-javnih površina 

na području općine Vareš. 
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4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izboru stalnih radnih tijela Općinskog 
vijeća Vareš. 

 
5. Prijedlog Odluke o utvrđivanju visine naknade članovima organa upravljanja 

javnih preduzeća čiji je osnivač Općina Vareš. 
 

6. Prijedlog Odluke o utvrđivanju visine naknade članovima Upravnih odbora 
javnih ustanova čiji je osnivač Općina Vareš. 

 
7. Prijedlog Rješenja  o razrješenju i imenovanju člana i predsjednika Općinske 

izborne komisije Vareš. 
 

8. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Stručne komisije za 
procjenu prometne vrijednosti nekretnina. 

 
9. Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica u 2013. godini. 

 
10. Izvještaj  o provođenju Odluke o komunalnom redu općine Vareš za 2013. 

godinu.  
 

11. Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine Vareš sa akcentom na 
realizaciju Plana zaštite od požara i stanje opremljenosti PVJ.  

 
12. Informacija o provođenju Odluke o davanju u zakup stanova Općine Vareš sa 

aspekta brojnog stanja i finansijskih efekata. 
 
13. Informacija o stanju u oblasti  prevoza u lokalnom i međugradskom saobraćaju 

na području općine Vareš. 
 

14. Izvještaj o provođenju Strategije prema mladima općine Vareš za period juni 
2013. –  juni 2016. godine 

 
15. Informacija o stanju kulture i sporta na području općine Vareš, s osvrtom na rad 

kulturnih i sportskih udruženja. 
 

16.  Tekuća pitanja 
 

Ad. 1. 
(Izvještaj o radu Jedinstvenog općinskog organa uprave 
Općine Vareš i Općinskog načelnika za 2013. godinu.)  

          

            Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, primjedbe, sugestije, stavove  i 
mišljenja iznijeli vijećnici: Zdravko Barkić, Safeta Muftić, Đemo Kevrić, Kenan Kamenjaš, 
Boško Andrć, Elvir Rožajac Mahira Brkić, Zdravko Marošević i Ismet Abdulahović.  

            Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o radu 
Jedinstvenog općinskog organa uprave Općine Vareš i Općinskog načelnika za 2013. godinu. 

            Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 14 glasova 
„ZA“ i 3 glasa „PROTIV“  usvojen 

Izvještaj o radu Jedinstvenog općinskog organa 
uprave općine Vareš i Općinskog načelnika za 2013. godinu.   
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 Predsjedavajući OV dao je pauzu u trajanju od 10 minuta. 

 Nastavljeno je sa radom sjednice. 

Ad.2. 
(Izvještaj o izvršenju općinskog budžeta/proračuna u 2013. godini.) 

 

 Komisija za privredu, finansije i budžet na 5. sjednici održanoj  24.03.2014. 
godine, jednoglasno je donijela  slijedeći Zaključak:  

- Komisija prihvata načelnikov Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna 
Općine Vareš za period januar/siječanj – decembar/prosinac 2013. godine uz 
određene sugestije na poboljšanju samog Izvještaja i o aktivnostima koje bi 
načelnik trebao poduzeti na povećanju prihoda općine Vareš, te kao takav 
upućuje se Općinskom vijeću na razmatranje. 

 
      Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe, prijedloge, sugestije, stavove  i 

mišljenja iznijeli vijećnici:  
Safeta Muftić u svom izlaganju iznijela je stav Kluba SBB da je forma izrade Izvještaja 

urađena u skladu sa zakonskim procedurama. Mišljenja je da je narušena budžetska disciplina 
kad su u pitanju izdaci i rashodi u budžetu. Izjavila je da vijećnice Kluba SBB neće podržati 
Izvještaj o čemu je dala i pojašnjenje. 

Zdravko Barkić u svom izlaganju iznio je primjedbe koje se odnose izradu rebalansa, na 
probijanje pojedinih prihodovnih i rashodovnih  stavki u budžetu. Ispred Kluba SDP  izjavio 
je da Klub neće podržati Izvještaj o čemu je dao i pojašnjenje. 

Đemo Kevrić u svom izlaganju dao je komentar vezano za pojedine prihode i rashode, 
uporedne pokazatelje koji su navedeni u tekstualnom dijelu Izvještaja. Traži pismeno 
pojašnjenje šta je u kojoj mjesnoj zajednici urađeno kad su u pitanju kapitalna ulaganja. 

 Mato Pavić iznio je stav Kluba Hrvatske koalicije za Vareš da će Klub, uz uvažavanje 
Zaključka Komisije za privredu, finansije i budžet, podržati Izvještaj. 

Kenan Kamenjaš iznio je stav Kluba SDA da će Klub podržati Izvještaj.  
Elvir Rožajac u svom obraćanju skrenuo je pažnju na način isplate jednokratnih novčanih 

pomoći i izjavio je da će podržati Izvještaj. 
Boško Andrić u svom obraćanju izjavio je da će HSP podržati Izvještaj. 
Predsjedavajući OV Zdravko Marošević dao je pozitivan komentar na rad Općinskog 

načelnika i izjavio da načelnik treba prihvatiti sve dobronamjerne kritike iznesene u raspravi. 
Općinski načelnik Kovačević Avdija  u svom obraćanju zahvalio se svima na učešću u 

raspravi, te izjavio da će  u narednom periodu (I polovina tekuće godine) nastojati da u skladu 
sa svojim ovlaštenjima i u skladu sa statutarnim odredbama i sa legislativom koja reguliše rad 
lokalne zajednice, učiniti sve da se anomalije na koje su dobronamjerno ukazali pojedini 
vijećnici, ispravno dovedu u sklad.  

    
Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o 

izvršenju općinskog budžeta/proračuna u 2013. godini. 
 
Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 10 glasova „ZA“, 5 

glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa  usvojen  
   

Izvještaj o izvršenju općinskog budžeta/proračuna u 2013. godini.  
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Ad. 3. 
(Prijedlog Odluke o privremenom korištenju državnog 

 zemljišta – javnih površina na području općine Vareš. ) 
 

 Otvorena je rasprava u kojoj je vijećnica Mahira Brkić uputila sugestiju koja se odnosi 
na plaćanje naknade za poljoprivrednu obradu u članu 19. o čemu je dala i pojašnjenje. 

 
Ispred predlagača Ermin Musa pomoćnik načelnika je na osnovu upućene sugestije 

predložio da se u članu 19. riječ „mjesečno“ briše ostali tekst ostaje isti. 
 
Zatvorena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke 

o privremenom korištenju državnog zemljišta – javnih površina na području općine Vareš. 
 
Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV je konstatovao da je jednoglasno 

sa prihvaćenom izmjenom u članu 19. usvojena 
 

Odluka o privremenom korištenju 
 zemljišta-javnih površina na području općine Vareš.  

 
Ad. 4.  

(Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izboru 
stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš.)  

 
 

       Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 
izjašnjavanje Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izboru stalnih radnih tijela Općinskog 
vijeća Vareš.  
  

      Nakon  izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojena 
   

Odluka o izmjeni Odluke o izboru 
stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš.  

 

 

Ad. 5.  
(Prijedlog Odluke o utvrđivanju visine naknade članovima 

 organa upravljanja javnih preduzeća čiji je osnivač Općina Vareš.) 
 
            Komisija za statutarna pitanja i propise na 15. sjednici održanoj 19.03.2014 godine, 
jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak:  

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke, te je upućuje Vijeću na 
razmatranje.     

 
       Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o utvrđivanju visine naknade članovima organa upravljanja 
javnih preduzeća čiji je osnivač Općina Vareš.  
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      Nakon  izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojena 
   

Odluka o utvrđivanju visine naknade članovima organa 
 upravljanja javnih preduzeća čiji je osnivač Općina Vareš. 

 
Ad.6. 

(Prijedlog Odluke o utvrđivanju visine naknade članovima 
 Upravnih odbora javnih ustanova čiji je osnivač Općina Vareš. ) 

 
  

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 15. sjednici održanoj 19.03.2014. godine, 
jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 
 

-Komisija predlaže da se u preambuli Prijedloga Odluke  brišu riječi „ člana 25. Zakona o   
Javnim ustanovama („Službeni list R BiH“, broj: 6/92, 8/93 i 13/94), člana 64. 
Zakona o zdravstvenoj zaštiti („Službene novine F BiH“, broj: 46/10“ ostali tekst 
preambule ostaje isti, u članu 6. da se riječ „djelu“ zamijeni sa riječju 
„angažovanju“, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 
 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 
izjašnjavanje Prijedlog Odluke o utvrđivanju visine naknade članovima Upravnih odbora 
javnih ustanova čiji je osnivač Općina Vareš.  
 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojena 

Odluka o utvrđivanju visine naknade članovima Upravnih 
odbora javnih ustanova čiji je osnivač Općina Vareš. 

 
 

Ad. 7. 
(Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju 

člana i predsjednika Općinske izborne komisije Vareš. ) 
  

 Komisija za izbor i imenovanja na 9. sjednici održanoj 27.02.2014. godine, obavila je 
Intervju sa kandidatom Nikola Jačimovski, te zaključila da je isti prema uspjehu obavljenog  
Intervjua ostvario  33,3  bodova. 
 Komisija je obavila Intervju sa kandidatom Robertina Čubra, te zaključila da je ista 
prema uspjehu Intervjua ostvarila  32,3 bodova. 
 Komisija je obavila Intervju sa kandidatom Stela Andrić, te zaključila da je ista prema 
uspjehu Intervjua ostvarila 39,3 bodova. 
  
 Na osnovu uspjeha  postignutog na Intervju, Komisija je sačinila rang listu i to: 

1. Stela Andrić sa 39,3 bodova 
2. Nikola Jačimovski sa 33,3 bodova 
3. Robertina Čubra sa 32,3 bodova 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 
izjašnjavanje prijedlog kandidata za imenovanje člana Općinske izborne komisije prema rang 
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listi, te nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno kandidat Stela Andrić  
imenovana za člana Općinske izborne komisije Vareš i doneseno 

 
Rješenje o razrješenju i imenovanju člana i  

predsjednika Općinske izborne komisije Vareš. 
 

Ad.8.  
(Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Stručne 

komisije za procjenu prometne vrijednosti nekretnina.) 
  

 Za riječ se javio Općinski načelnik Kovačević Avdija i predložio izmjenu u tački I, 
riječi „MUSA ERMIN, dipl. ing.“ mijenjaju se sa riječima „ČEDOMIR JELIĆ; dipl. 
pravnik“. O predloženoj izmjeni dao je pojašnjenje.  

Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o 
imenovanju Stručne komisije za procjenu prometne vrijednosti nekretnina uz izmjenu 
predloženu od strane ovlaštenog predlagača. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojeno  

Rješenje o izmjeni Rješenja o imenovanju Stručne 
 komisije za procjenu prometne vrijednosti nekretnina.      

 
Ad. 9.  

(Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica u 2013. godini.) 
  

  Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, primjedbe, sugestije i mišljenja iznijeli 
vijećnici: Mahira Brkić, Jasmin Salketić, Zdenko Franjić, Zdravko Barkić, Emir Islamović, 
Đemo Kevrić, predsjedavajući OV Zdravko Marošević koji je u svom izlaganju skrenuo 
pažnju na problem u vezi ostavki predsjednika MZ i članova Savjeta MZ u pojedinim 
mjesnim zajednicama. 

  Vijećnici su u raspravi skrenuli pažnju i sugerisali da prilikom izrade Izvještaja o radu 
Savjeta  MZ , u istom budu prikazana i kapitalna ulaganja od strane Općine Vareš kao što su 
to i prikazale pojedine mjesne zajednice. Vijećnik Đemo Kevrić predložio je da se za iduću 
godinu prikažu sva ulaganja u MZ kroz Izvještaj o izvršenju budžeta ili kroz Izvještaj o radu 
Savjeta MZ. 

 Rusmir Berberović pomoćnik načelnika za društvene djelatnosti i BIZ u svom obraćanju 
izjavio je da obrazac za metodologiju izrade izvještaja o radu Savjeta MZ postoji i isti je 
dostavljen mjesnim zajednicama, te ukazao na aktualne probleme u mjesnim zajednicama i 
odgovorio na neka pitanja postavljena u raspravi. 

   
Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV predložio je Vijeću da uz iznesene primjedbe 

i sugestije vijećnika u raspravi, usvoji Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica u 2013. 
godini uz slijedeći 

 
Zaključak: 

- Vijeće predlaže da se poboljša suradnja između mjesnih zajednica i Općine Vareš 
kako bi izvještaji MZ za narednu godinu bili kompletniji, te da nadležna Služba 
za upravu u saradnji sa predsjednicima MZ i Savjetima MZ posveti više pažnje  
na rad u mjesnim zajednicama i problemima koji se odnose na ostavke pojedinih 
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predsjednika i članova Savjeta u MZ kao i sve druge nastale probleme u radu 
mjesnih zajednica. 

 
      Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno usvojen 

predloženi Zaključak i  
           

Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica u 2013. godini. 
 

Predsjedavajući OV dao je pauzu u trajanju od 30 minuta. 
Nastavljeno je sa radom sjednice. 

 
Ad. 10.  

(Izvještaj o provođenju Odluke o 
 komunalnom redu općine Vareš za 2013. godinu. ) 

 
     Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, primjedbe, sugestije i mišljenja 

iznijeli vijećnici: Goran Selak, Zdravko Barkić, Ismet Abdulahović, Elvir Rožajac, Boško 
Andrić i predsjedavajući OV Zdravko Marošević.  

U raspravi je sugerisano nadležnoj Službi za upravu da  skrene pažnju, svim vlasnicima 
stambenih i poslovnih jedinica, na uređenje fasada, odnosno ukaže na narušavanje objekata u 
funkcionalnom, tehničkom i estetskom pogledu pregrađivanjem balkona, terasa, bojenjem 
fasada i sl.  Ukazano je i na loše stanje čistoće i komunalne uređenosti u gradu. 

Predsjedavajući OV je na osnove diskusije vođene u raspravi stavio na izjašnjavanje 
Izvještaj o provođenju Odluke o komunalnom redu općine Vareš za 2013. godini uz slijedeći  

Zaključak: 
- Zadužuje se Općinski načelnik da preko nadležne Službe za upravu, u skladu sa 

ovlastima, pojača kontrolu na provedbi Odluke o komunalnom redu, te da se 
pristupi sankcionisanju lica koja krše odredbe Odluke o komunalnom redu. 

 
Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno usvojen 

predloženi Zaključak i 
Izvještaj o provođenju Odluke o  

komunalnom redu općine Vareš za 2013. godini. 
 

Ad. 11.  
(Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine Vareš 

sa akcentom na realizaciju Plana zaštite od požara i stanje opremljenosti PVJ. ) 
 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali svoje prijedloge, primjedbe i sugestije 
iznijeli vijećnici: Goran Selak, Ismet Abdulahović, Zdravko Barkić i predsjedavajući OV 
Zdravko Marošević. 

Vijećnici su u  raspravi skrenuli pažnju na probleme koji se odnose na nedostatak 
hidranata u zgradama, dimnjaka u zgradama gdje je bilo centralno grijanje kao i na obavezu 
gospodarskih i pravnih subjekata u vezi izrade Plana zaštite od požara. U vezi s tim vijećnik 
Ismet Abdulahović je predložio da se pristupi sankcionisanju svih firmi koje nisu postupile u 
skladu sa Odlukom Općinskog vijeća Vareš broj: 01-192/12 od 29.11.2012. godine i  ZOP-a.  

Za riječ se javio Izudin Muftić komandir PVJ koji je u svom izlaganju predložio da se 
ispred Službe za civilnu zaštitu-PVJ, uputi dopis svim gospodarskim i pravnim subjektima u 
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kome će se navesti sve zakonske odredbe i obaveze u vezi izrade Plana zaštite od požara i dati 
rok svima koji nisu uradili i dostavili Plan zaštite od požara da isti dostave u određenom roku. 

          Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV, na osnovu diskusije i iznesenih prijedloga 
u raspravi, stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine 
Vareš sa akcentom na realizaciju Plana zaštite od požara i stanje opremljenosti PVJ uz 
slijedeći 

Zaključak: 
- Zadužuje se nadležna Služba za upravu da uputi dopis pravnim licima koja nisu 

ispunila zakonsku obavezu izrade Plana zaštite od požara da u roku od dva 
mjeseca isti urade i dostave nadležnoj općinskoj Službi.  
 

     Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući konstatuje da je jednoglasno usvojen 
predloženi Zaključak i  
 

Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine Vareš 
sa akcentom na realizaciju Plana zaštite od požara i stanje opremljenosti PVJ. 

 

Ad. 12.  
(Informacija o provođenju Odluke o davanju u zakup stanova 

Općine Vareš sa aspekta brojnog stanja i finansijskih efekata. ) 
 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 
izjašnjavanje Informaciju o provođenju Odluke o davanju u zakup stanova Općine Vareš sa 
aspekta brojnog stanja i finansijskih efekata. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojena  

Informacija o provođenju Odluke o davanju u zakup stanova 
Općine Vareš sa aspekta brojnog stanja i finansijskih efekata.  

 
Ad. 13.  

(Informacija o stanju u oblasti prevoza u lokalnom i 
međugradskom saobraćaju na području općine Vareš. ) 

 
Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Informaciju o stanju u oblasti prevoza u lokalnom i međugradskom saobraćaju 
na području općine Vareš.  

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojena  

Informacija o stanju u oblasti prevoza u lokalnom i  
međugradskom saobraćaju na području općine Vareš.  

 
Ad. 14.  

(Izvještaj o provođenju Strategije prema mladima 
općine Vareš za period juni  2013. – juni 2016. godine. ) 

 
Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Izvještaj o provođenju Strategije prema mladima općine Vareš za period juni 
2013. – juni  2016. godine.  
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 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojen  

Izvještaj o provođenju Strategije prema mladima 
općine Vareš za period juni 2013. – juni 2016. godine.   

 
Ad. 15.  

(Informacija o stanju kulture i sporta na području općine 
Vareš, s osvrtom na rad kulturnih i sportskih udruženja. ) 

 
Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Informaciju o stanju kulture i sporta na području općine Vareš, s osvrtom na rad 
kulturnih i sportskih udruženja.  

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 16 glasova 
„ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom usvojena  

Informacija o stanju kulture i sporta na području općine 
Vareš, s osvrtom na rad kulturnih i sportskih udruženja.   

 
Ad. 16.  

 (Tekuća pitanja.) 
 

1. Zamjenica predsjedavajućeg OV upoznala je Vijeće sa Inicijativom građana od 
18.03.2014. godine, koja se odnosi na problematiku zapošljavanja građana Vareš.  

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Elvir Rožajac, Tajiba Brkić,  
Ismet Abdulahović, pomoćnik načelnika Rusmir Berberović i predsjedavajući OV 
Zdravko Marošević. 

Predsjedavajući OV je na osnovu vođene rasprave predložio i stavio na izjašnjavanje 
slijedeći 

Zaključak: 
- Vijeće podržava Inicijativu građana koja se odnosi na problematiku     
       zapošljavanja   građana  Vareša. 
- Zadužuje se nadležna Služba za upravu da nadležnim tijelima u Kantonu,    
      odnosno Ministarstvu za obrazovanje, nauku, kulturu i sport ZDK, uputi    
      Inicijativu i apel da se prilikom zapošljavanja uvažavaju domaći kadrovi. 

 
Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno 
usvojen predloženi Zaključak. 

 

2. Predsjedavajući OV podsjetio je prisutne da su na sjednici prisutni predstavnici firme 
„Sakupljanje sekundarnih sirovina“ d.d. Vareš, a u vezi rješavanja problema radnika i 
Informacije o privatizaciji Željezare i Livnice broj: 02-286/14 od 21.03.2014. godine, 
koja je dostavljena Općinskom vijeću od strane Općinskog načelnika. Također je 
upoznao prisutne da je Agencija za privatizaciju ZDK na osnovu Zaključka Vijeća, 
odnosno Inicijative Kluba vijećnika BPS Sefer Halilović dostavila odgovor-
Informaciju o privatizaciji preduzeća sa sjedištem na području općine Vareš broj: 15-
05-72/14 od 13.03.2014. godine.  

Predsjedavajući OV otvorio je raspravu u kojoj su učestvovali: 
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Vijećnik Ismet Abdulahović u svom izlaganju iznio je problem u vezi privatizacije 
firme „Perun“ kao i u drugim preduzećima, te predložio da se uputi dopis nadležnim-
Tužilaštvu da se preispita postupak privatizacije, odnosno da li su ispoštovani ugovori 
o privatizaciji. Izjavio je da Klub BPS podržava Inicijativu radnika Sekundarnih 
sirovina. 

Vijećnik Emir Islamović ispred Kluba vijećnika SDA izjavio je da Klub u potpunosti 
podržava Inicijativu radnika sekundarnih sirovina. 

Za riječ se javila gosp. Gavran Gordana koja je ispred bivših radnika firme 
„Sakupljanje sekundarnih sirovina“ d.d. Vareš izvijestila prisutne sa situacijom u 
kojoj su se našli radnici koji su ostali bez zaposlenja. Pozvala je Vijeće da u skladu sa 
svojim ovlastima podrži  zahtjeve radnika u smislu da Vijeće podnese Zahtjev Vladi 
ZDK i Vladi FBiH za uvezivanje radnog staža (od 2000. godine do 28.02.2014. 
godine) i da nadležnim uputi Zahtjev  za izmirenje obaveza za nezaposlenost (barem 
za 8 mjeseci) kao bi na taj način stekli pravo na naknadu sa Biroa. 

Predsjedavajući OV Zdravko Marošević je iznio mišljenje u kome je izjavio da 
Vijeće može prihvatiti prijedlog vijećnika Ismeta Abdulahović i zahtjeve 
predstavnika Sekundarnih sirovina koji su navedeni u Informaciji, s napomenom da 
Vijeće ne može odlučiti o  prijedlogu pod tačkom d) „da Vijeće donese Odluku da se 
26 radnika na spisku u prilogu, oslobodi plaćanja naknade za vodu i komunalije“. Taj 
prijedlog se treba pokušati riješiti kroz razgovor sa nadležnim i Općinskim 
načelnikom. 

Za riječ se javio Općinski načelnik Kovačević Avdija koji je Vijeće upoznao da je 
održan sastanak sa svim zaposlenicima firme „Sakupljanje sekundarnih sirovina“ d.d. 
Vareš koji je održan kao posljedica pokrenutog stečajnog postupka od strane Općine 
Vareš na kome su zajedno doneseni određeni zahtjevi. Dao je komentar na 
dostavljenu Informaciju od strane Agencije za privatizaciju ZDK, te na osnovu te 
Informacije izjavio da Općinski načelnik i Vijeće mogu načelno donijeti zaključak, ne 
samo kad je u pitanju  firma „Sakupljanje sekundarnih sirovina“, nego kad je u 
pitanju Šumex i sva društvena preduzeća čija je privatizacija vršena po osnovu 
ugovora, da se uputi zahtjev nadležnim institucijama da se pokrene revizija tih 
ugovora i da nadležne institucije provjere validnost, odnosno da li su ugovori 
ispunjeni do kraja. To znači da možemo prvo tražiti od Agencije za privatizaciju da 
angažira institucije sistema MUP ZDK i Tužilaštvo da se uđe u proces i da se 
preispita da li su do kraja ispoštovani ugovori u ovim pravnim subjektima. Upoznao 
je prisutne sa stanjem i planiranim radnjama se odnose na firmu Autotrans Vareš, 
TRD i sl. 

Na kraju svog izlaganja Općinski načelnik je pozvao Vijeće da načelno prihvati set 
ponuđenih zaključaka koji su usaglašeni sa zaposlenicima Sekundarnih sirovina: 

a) da se traži od nadležnih institucija sistema – MUP ZDK i Tužilaštvo, da se 
preispita kompletan postupak provedene privatizacije 

b) da se podnese zahtjev Vladi Federacije i Vladi Ze- do kantona, da se traže sredstva 
za izmirenje neuplaćenih doprinosa do pokretanja stečajnog postupka 

c) da se traži od Ministarstva privrede ZDK model za uvezivanje staža radnicima i 
ovjere zdravstvenih legitimacija, 

d) da se pošalje preporuka upravljačkoj i menadžmentskoj strukturi JKP d.o.o. Vareš, 
da se izvidi mogućnost da se radnicima Sekundarnih sirovina dodatno pomogne 
(vezano za plaćanje vode i komunalija) 
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U daljoj raspravi su učestvovali Zamjenica predsjedavajućeg OV Mahira Brkić, 
predsjedavajući OV Zdravko Marošević i gosp. Gordana Gavran koja je predložila da 
„Sekundarne sirovine“ sačine spisak radnika koji su najugroženiji i isti dostave 
Općinskom načelniku na daljnje postupanje, vezano za plaćanje vode i komunalija. 

Predsjedavajući OV je na osnovu prijedloga vijećnika Ismeta Abdulahović, 
Općinskog načelnika i zahtjeva radnika „Sekundarnih sirovina“ stavio na 
izjašnjavanje slijedeći 

Zaključak: 
              – Putem  nadležnih institucija sistema – MUP ZDK i Tužilaštva, tražiti da se  
                 preispita kompletan postupak provedene privatizacije „Sakupljanje   
                 sekundarnih sirovina d.d. Vareš“ i svih drugih preduzeća čija je privatizacija  
                 vršena po osnovu ugovora i aneksa ugovora. 

 
- Uputiti Zahtjev Vladi Federacije BiH i Vladi Ze-Do kantona, da se traže   
   sredstva za izmirenje neuplaćenih doprinosa za radnike firme „Sakupljanje   
   sekundarnih sirovina d.d. Vareš“ do pokretanja stečajnog postupka 
 
- Tražiti od Ministarstva privrede ZDK model za uvezivanje staža radnicima   
   firme „Sakupljanje sekundarnih sirovina d.d. Vareš“ i ovjere zdravstvenih   
   knjižica 
 

        - Uputiti preporuku upravljačkoj i menadžerskoj strukturi JKP d.o.o. Vareš da   
                se oslobode plaćanja naknade za vodu i komunalije radnici firme „Sakupljanje   
                sekundarnih sirovina d.d. Vareš“, odnosno najugroženiji radnici čije porodice   
                nemaju nikakvih primanja. Imena radnika će biti predložena od predstavnika   
                firme. 
                 
               Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je predloženi   
               Zaključak jednoglasno usvojen. 

 

3. Zamjenica predsjedavajućeg OV upoznala je prisutne i javnost sa Informacijom 
dostavljenom od Općinskog načelnika, broj: 02-296/14 od 25.03.2014. godine, koja 
se odnosi na kontrolu mase, dimenzija i prijevoznog gabarita teretnih vozila na 
lokalnim i nekategorisanim putevima na području općine Vareš. 

Predsjedavajući OV je konstatovao da je Vijeće primilo k znanju navedenu 
Informaciju. 

4. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne sa dopisom-Zaključcima Nadzornog odbora 
JKP d.o.o. Vareš broj: 186-03/14 od 05.03.2014. godine i Obavještenjem-Zahtjevom 
Sindikalne organizacije JKP d.o.o. Vareš. broj: 235-03/14 od 27.03.2014. godine, u 
kome su navedeni aktuelni problemi u pomenutoj firmi. 

Otvorena je rasprava u kojoj su iznijeli svoje stavove i mišljenja vijećnici: Zdravko 
Barkić, Ismet Abdulahović, Kenan Kamenjaš, Općinski načelnik Kovačević Avdija i 
predsjedavajući OV Zdravko Marošević koji je u svom obraćanju i na osnovu 
određenih diskusija u raspravi izjavio da se mora ozbiljno pristupiti rješavanju 
problema, te da će Vijeće na narednoj sjednici imati u materijalu Zaključke Komisije 
u vezi cijena za vodu, a na sjednici koja će se održati u maju mjesecu tekuće godine, 
razmatrati će se Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JKP d.o.o. Vareš za 2013. 
godinu, kada će se donijeti određeni zaključci. Predsjedavajući OV je konstatovao da 
su javnost i Vijeće primili k znanju gore navedene dopise. 
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5. Predsjedavajući OV upoznao je prisutne da su Općinskom Vijeću dostavljeni dopisi 
iz mjesnih zajednica:  

- Urgencija povodom obavijesti broj: 01-36/14 od 30.01.2014. godine, dostavljena iz 
podružnice Zubeta. Predsjedavajući OV u vezi ovog dopisa uputio je napomenu 
predsjedniku podružnice Zubeta da podružnica nije pravna institucija i da mora svoje 
probleme rješavati preko mjesne zajednice, a mjesna zajednica sa istim se obratiti 
nadležnim u Općini Vareš. 

 Zahtjev mjesne zajednice Kokoščići broj:08/14 od 06.03.2014. godine u kome traže 
razrješenje sa funkcije mjesta predsjednika Savjeta MZ Kokoščići. Predsjedavajući 
OV je na osnovu dopisa koji se odnosi na ostavke zatražio od nadležne Službe organa 
uprave da uputi odgovor MZ da razrješenje članova i Savjeta, po Statutu, razrješava 
tijelo koje ih je i biralo ( zbor građana ili Savjet),  i da se Informacija dostavi Vijeću. 

- Dopisima iz MZ Pogar koji se odnose na ostavke predsjednika MZ i članova Savjeta 
MZ  ( Ivo Mutić, Jasna Šimičević, Božidar Božić, Eugen Mutić, Brano Šurkić, Zoran 
Miletović, Stjepan Petović). Predsjedavajući OV je izjavio da se ovakvi i slični 
problemi prvo pokušaju riješiti preko nadležne Služba organa uprave. 

 

Predsjedavajući OV u svoje lično ime i u ime Općinskog vijeća čestitao je svim 
građanima katoličke i pravoslavne vjeroispovijedi nadolazeće blagdane Uskrs i 
Vaskrs.  

        
        Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

 
  Sjednica je završena u 21,25 sati.  
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